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Sládkovičovské kultúrne dni 
a projekt My, Európania 4 x 4.

               POZVÁNKY

Primátor mesta srdečne pozýva 
občanov mesta i hostí na 

XVI. Sládkovičovské kultúrne dni 
Program:
piatok 21. júna 2013
18:00 folklórny program 
19:00 koncert dychovej hudby Galanta
21:00  koncert ACDC revival z Košíc
sobota 22. júna 2013
13:00 súťaž vo varení haláslé
15:00 súťaž o najlepší orechový koláč
17:00 vyhodnotenie súťaží 
18:00 slávnostné otvorenie
18:20 Sládkovičovo má talent 2013  
 vystúpenie Sama Tomečka
21:00 koncert populárnej maďarskej  
 skupiny Bikini 
22:30 koncert kapely The Rockefellas 
Program sa koná na námestí pred 
Inovatechom, v prípade nepriaznivého 
počasia v kongresovej sále Inovatechu.

My, Európania 4 × 4 
piatok 21. júna 2013
16:00 seminár o zachovaní ľudových  
 tradícií
18:00 folklórny program 
sobota 22. júna 2013
10:00 seminár o ochrane kultúrnych  
 pamiatok 
15:00 seminár o ekológii 
nedeľa 23. júna 2013
10:00 seminár o situácii seniorov 

 

V dňoch 21. a 22. júna 2013 sa bude konať 
XVI. ročník Sládkovičovských kultúrnych 
dní. Dlhá tradícia nás zaväzuje, aby sme 
túto akciu pripravili starostlivo. Na kultúr-
ne dni prichádzajú naši priatelia z Moravy, 
Maďarska a z Rumunska. 

V tomto roku v termíne Sládkovičovských 
kultúrnych dní zrealizujeme aj projekt 
programu Európa pre občanov, ktorý má 
názov My, Európania 4 × 4. Názov projek-
tu znamená spoluprácu štyroch partnerov 
na štyri témy. Prijímateľom grantu je mesto 
Sládkovičovo a jeho partnermi sú družobné 
mesta Ivančice (Česká republika), Csorvás 
(Maďarsko) a Diosig (Rumunsko). Témy pro-
jektu sú – Situácia seniorov v krajinách EÚ, 
Environmentálne projekty – získavanie gran-
tov a realizácia projektov, Rozvoj amatérskej 
kultúry a Ochrana pamiatok. 

V poslednom období som počul názory, 
že konkurenciou Sládkovičovských kultúr-
nych dní sa stal klobáskový festival. To nie 

je pravda, tieto dve 
akcie sa navzájom 
dopĺňajú a obidve 
sú dôležité v živote 
nášho mesta. Medzi-
árodný Klobáskový 
fesstival je o dob-
rých klobásach a 
S l á d k o v i č o v s k é 
kultúrne dni sú o kultúre. Pričom tradične 
klobásový festival máva veľmi dobrý kultúr-
ny program a na obidve akcie môže byť hrdý 
každý občan nášho mesta. 

Na záver vás všetkých pozývam na 
Sládkovičovské kultúrne dni a prajem si, aby 
sme sa v čo najväčšom počte  zapojili do sprie-
vodných akcií SKD (varenie haláslé a pečenie 
orechového koláča) a verím, že spoločne mô-
žeme prežiť krásne chvíle Sládkovičovských 
kultúrnych dní 2013. K tomu vám prajem 
veľa zdravia a pekný kultúrny zážitok.

Ing. Anton Szabó, primátor mesta

Oslavovali sme 68. výročie 
ukončenia II. svetovej vojny
Dňa 7.mája 2013 znela hymna Slovenskej republiky na námestí pri starom kultúrnom 

dome, kde vyše sto občanov a mládeže prišlo na oslavy 68. výročia Dňa víťazstva nad fašiz-
mom. Úvodom vystúpila pani Alica Dömötörová s oslavnou básňou v slovenskej reči a slečna 
Melinda Srejnerová básňou v maďarskej reči. Slávnostný akt osláv otvoril poslanec mestského 
zastupiteľstva pán Attila Takács, ktorý privítal účastníkov a požiadal pána Antona Szabóa 
o hlavný príhovor. Pán primátor vo svojom prejave spomenul útrapy II. svetovej vojny, v kto-
rej zomrelo 40 miliónov ľudí. Vyzval mládež, aby nezabudla na vojnové útrapy, i keď túto 
poslednú nezažili. Je potrebné vracať sa v dejinách späť a nedovoliť vypuknutiu novej, ešte 
hroznejšej vojny. Po príhovore pána primátora v maďarskej reči boli položené pietne vence 
k pamätným tabuliam. Vence položili za mesto zástupcovia mesta pod vedením pána primá-
tora, za MO KSS pán Ján Paulo a za MsO ĽS-HZDS páni Emil Laššú a Tibor Ondrejkovič. 

Záverom poslanec Attila Takács poďakoval účastníkom osláv za hojnú účasť.                                
Arpád Dömötör
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24. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Sládkovičove 
29. mája 2013

Rokovanie otvoril a viedol primátor mesta 
Ing.  Anton Szabó, ktorý privítal prítomných 
a konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné. 

V bode interpelácia poslancov nevystúpil 
žiadny poslanec.

Kontrolu plnenia uznesení z 23. MsZ zo dňa 
3. apríla 2013 vykonala hlavná kontrolórka 
mesta JUDr. Andrea Klabuzai, ktorá konštato-
vala, že uznesenia sú splnené, resp. sú v štádiu 
plnenia. Poslanci kontrolu plnenia uznesení 
vzali na vedomie. 
Poslanci schválili:
• Pretransformovanie Komisie mandátovej pri 

MsZ v Sládkovičove na Komisiu pre ochranu 
verejného záujmu pri MsZ v Sládkovičove v 
zložení: predseda Agáta Zelinková, členovia 
PaedDr. Attila Takács, Koloman Hrdlica 
a zapisovateľka Katarína Vangelová. MsZ 
vzalo na vedomie stanovisko hlavnej kon-
trolórky k vytvoreniu Komisie pre ochranu 
verejného záujmu v súlade so zákonom NR 
SR č. 327/2004 Z. z.,

• prvú úpravu rozpočtu Mesta Sládkovičovo 
na rok 2013 v príjmovej a výdajovej časti vo 
výške 59 000 €. Primátor podrobne infor-
moval prítomných o jednotlivých položkách 
rozpočtu a  zodpovedal na otázky poslancov 
Ing. Karsaya, PhDr. Pethőovej a Ing. Lauka 
k problematike financovania školstva 
v oblasti originálnych kompetencií, centra 
voľného času, priebehu verejného obsta-
rávania a financovania stavebného dozoru 
na projekt výstavby kanalizácie v meste, 

plánovaného výkupu pozemkov na výstavbu 
kruhového objazdu na Veľkoúľanskej ceste, 
ako aj výmeny verejného osvetlenia, opravy 
a prekládky mestského rozhlasu. 

• výpoveď z nájmu nájomníkom, ktorých 
pohľadávky presiahli sumu 300 €, 

• pridelenie uvoľnených nájomných bytov na 
Fučíkovej 405/208 a 404/205 po Richardovi 
Lošonskom – Tiborovi Sárkányimu, bytom 
Sládkovičovo, Dánoš 1007 a po Ingrid 
Aliehovej – Monike Kramaricsovej, bytom 
Sládkovičovo, J. Dalloša 1351. 

Rôzne: 
• primátor mesta informoval o zrušení 

pracovných zasadnutí MsZ, ktoré budú 
nahradené verejnými konzultáciami, na 
ktorých budú mať poslanci možnosť získať 
informácie o predkladaných materiáloch na 
rokovanie MsZ a ktorých sa budú zúčastňo-
vať podľa potreby aj vedúci odborov MsÚ.

• PhDr. Pethőová požiadala kontrolórku 
o preverenie VZN mesta č. 80/2012 ohľadom 
možnosti mať sídlo právnickej osoby v 
nájomných bytoch, ako aj zrušenia trvalého 
pobytu po uvoľnení nájomného bytu fyzic-
kou osobou. 

• Ing. Lauko požiadal kontrolórku mesta 
o preverenie zverejnenia a následného 
stiahnutia faktúry firmy Renstav Abrahám 
z decembra 2012 v sume 6 190 € z  webovej 
stránky mesta. Požiadal primátora, aby sa 
mu ospravedlnil, nakoľko na stretnutí pred-
staviteľov politických strán o ňom šíril ne-

pravdivé informácie ohľadom predaja, resp. 
prenájmu Vysokej školy v Sládkovičove. 
Primátor mesta odpovedal, že informoval 
predstaviteľov politických strán o zámere 
vedenia VŠS odkúpiť budovu na Richterovej 
ulici za symbolickú cenu. Tento ich zámer 
s odvolaním sa na ťažkú ekonomickú 
situáciu podporil aj Ing. Lauko na rokovaní 
s predstaviteľmi VŠS. Primátor mesta infor-
moval prítomných, že s predajom pod cenu 
určenú znaleckým posudkom nesúhlasí 
a nesúhlasí ani so znížením nájmu.

• Po vzájomnej diskusii  primátora 
a Ing. Lauka vystúpil občan Ing. Gabriel 
Weisz, ktorý požiadal o urýchlenú úpravu 
cesty na Devátovej ulici. Primátor uviedol, 
že v každom zápise z kontrolného dňa z vý-
stavby kanalizácie je zachytená požiadavka 
mesta na nutnosť vykonania týchto úprav. 

• Poslanec Brunner vyzval prítomných 
zástupcov médií a ZOMOS, aby v regionál-
nej tlači zverejňovali korektné informácie 
o meste, a nie zmätočné a tendenčne zame-
rané.

• Primátor informoval prítomných o úspeš-
nom projekte mesta My, Európania 4 × 4. 
Primátor na záver pozval všetkých prítom-

ných na Sládkovičovské kultúrne dni, ktoré 
sa budú konať 21. a 22. júna 2013, poďakoval 
prítomným za ich účasť a zasadnutie ukončil.

Ing. Mária Gubíniová, 
vedúca správneho odboru MsÚ

Nebudú 
pracovné zasadnutia MsZ
Doteraz sa pracovné zastupiteľstvá konali na základe dlhoročných tradícií a so súhlasom poslancov 

mestského zastupiteľstva. Boli účinné a zabezpečili plynulosť verejných rokovaní. Na pracovných zasad-
nutiach MsZ poslanci s primátorom mesta, prednostkou MsÚ a vedúcimi pracovníkmi preberali materiály, 
ktoré boli predmetom rokovania verejného zastupiteľstva. 

Vždy sa konali dva týždne pred verejným zasadnutím a dali dostatočný priestor poslancom, aby sa 
informovali o predkladaných materiáloch, aby sa oboznámili s príslušnou legislatívou týkajúcou sa vše-
obecne záväzných nariadení (VZN) a uznesení MsZ. Pri sporných otázkach bolo ešte dostatok priestoru na 
to, aby sa prijali opatrenia na nápravu. Na pracovných zastupiteľstvách poslanci nemali právomoc schva-
ľovať ani VZN ani uznesenia, o tom mohli rozhodovať len na verejných zasadnutiach MsZ. V zmysle § 12 
Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení „Obecné zastupiteľstvo zasadá podľa potreby, 
najmenej však raz za tri mesiace“. V Sládkovičove máme obvykle 6 verejných zastupiteľstiev, to znamená, 
že spolu s pracovnými zasadnutiami poslanci rokujú 12 × ročne. Popri práci v komisiách pri MsZ môžme 
konštatovať, že poslanci sú dostatočne dobre informovaní, majú všetky podklady, aby mohli kvalifikovane 
rozhodnúť o veciach verejných. 

V júni minulého roka v MY Nitrianskych novinách zverejnili článok s názvom Pre dvojzastupiteľstvá 
nepoznajú ľudia názory, v ktorom investigatívna novinárka Jana Árpášová Lazániová tvrdila, že niekto-
rým ľuďom prekáža, že nepoznajú názor poslancov k jednotlivým témam. Toto tvrdenie je bombastické, 
ale zavádzajúce, nakoľko by sa z neho dalo usúdiť, že poslanci nevyjadrujú svoj názor k jednotlivým 
témam len preto, lebo už ho vyjadrili niekde inde. Po zverejnení citovaného článku niektorí poslanci pre-
stali chodiť na pracovné zastupiteľstvá a tvrdili, že pracovné zasadnutia sú neopodstatnené a zbytočné. 
Posledných pracovných zasadnutí sa zúčastnilo päť, šesť poslancov z dvanástich. Škoda! Preto mi nič 
neostalo, len zrušiť pracovné zastupiteľstvá. Namiesto nich sa dva týždne pred verejným zasadnutím MsZ 
budú konať verejné konzultácie o predkladaných materiáloch. Verejné konzultácie nebránia poslancom, 
aby na mestský úrad prišli hocikedy, aby si vyžiadali a obdržali materiály potrebné na riadny výkon ich 
poslaneckej práce. 

V budúcnosti aj naša práca bude náročnejšia a komplikovanejšia, nakoľko napríklad o rozpočte mesta 
bude potrebné rokovať na verejnom zasadnutí MsZ už v septembri, kedy ešte nebudú k dispozícii všetky 
relevantné podklady. Neschválenie rozpočtu by znamenalo rozpočtové provizórium a zastavenie všetkých 
investícií, čo v súčasnosti, v čase realizácie stavby Sládkovičovo kanalizácia a ČOV, by bol veľký hazard 
a mohlo by mať za následok stratu finančných prostriedkov EÚ. V niektorých mestách zasadajú poslanec-
ké kluby. Pracovné zasadnutia MsZ mali v našom meste viac ako 20 ročnú históriu, teraz je tomu koniec. 
Niektorým poslancom to bude chýbať, niektorým nie, mne osobne veľmi, ale musíme prijať skutočnosť, 
že sú ľudia, ktorí chcú pracovať a iní, ktorí chcú politizovať.             Ing. Anton Szabó, primátor mesta

Mestská polícia 
a deti na MDD
Dňa 30. mája 2013 Mestská 

polícia Slád-kovičovo uskutoč-
nila pri príležitosti MDD v centre 
nášho mesta bezpečnostno-do-
pravnú akciu s deťmi I. stupňa 
základnej školy KK. 

Akcia bola zameraná na dodr-
žiavanie predpisov účastníkmi 
cestnej premávky. Počas akcie 
deti odmeňovali chodcov, cyklis-
tov a vodičov motorových vozi-
diel, ktorí dodržovali, ale aj tých, 
ktorí nedodržovali pravidlá cest-
nej premávky malým darčekom 
v podobe reflexného smajlíka. Aj 
napriek nepriazni počasia sa ak-
cia vydarila.           

Dáša Fitošová
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KOAM Elektronik, s. r.o.
úspešná firma v Sládkovičove pôsobí už 10 rokov

KOAM Elektronik, s. r.  o., juhokórejský 
výrobný podnik pôsobiaci v oblasti elek-
trotechnického priemyslu, bol založený 
22. apríla 2003. Stopercentným vlastní-
kom KOAM Elektronik, s.  r.  o., je Kim Jin 
Kuk. Súčasným konateľom spoločnosti 
je Soon Wook Kim. Sídlo spoločnosti je 
Sládkovičovo, Cukrovarská ul. 39. 

Spoločnosť sa zameriava na trvalé zlep-
šovanie enviromentálneho riadenia spo-
ločnosti, nakoľko ochrana životného 
prostredia je jedným z kľúčov k úspešnému 
podnikaniu.

Spoločnosť na Slovensku začala podnikať 
v oblasti výroby výrobkov z plastov pre elek-
trotechnický priemysel a jej zodpovedné pod-
nikanie a kvalita poskytovaných výrobkov 
potvrdzujú aj európske certifikáty manažérstva 
kvality ISO 14001:2005 a ISO 9001:2003. 

KOAM Elektronik, s.  r.  o., je rýchlo sa 
rozvíjajúci podnik. Predmetom podnikania 
je výroba plastových krytov a komponentov 
televízorov, monitorov počítačov, plastových 
výliskov pre automobilový priemysel a ďalších 
výrobkov spotrebnej elektroniky technológiou 
vstrekovania plastov. Je jedným z najväčších 
dodávateľov pre závod v Galante – Samsung 
Electronics Slovakia, s.  r.  o., a zároveň je aj 
jeho odberateľom. 

Okrem Samsung Slovakia má spoločnosť 
ešte troch podstatných dodávateľov, ktorý-
mi sú SEHWA, s. r. o., JASPLASTIK, s. r. o., 
a Dong-Jin, s. r. o.

V roku 2011 spoločnosť podstatne rozšírila 
výrobu pre automobilový priemysel a dodáva 

plastové výlisky pre KIA MOTORS Slovensko 
a HYUNDAI MOTOR MANUFACTURING 
CZECH, s.  r.  o., prostredníctvom spoločnos-
tí Plakor Czech, PHA Czech a HANIL HANIL 
E-HWA AUTOMOTIVE SLOVAKIA, s. r. o.

Začiatkom roka 2012 spoločnosť skolaudo-
vala TOC lisovňu, v ktorej sa vyrábajú výrob-
ky pre Samsung Slovakia a sklad. Spoločnosť 
koncom roka inovovala technológiu výroby 
monitorov, ktorou sa budú vyrábať výrobky 
pre Samsung Slovakia. Proces inovácie bol re-
alizovaný z vlastných zdrojov. 

V minulom roku sa spoločnosť venova-
la výstavbe a príprave novej prevádzky hot 
stamping, ktorá sa bude využívať hlavne pre 
výrobu pre Samsung Slovakia. Uvedená pre-
vádzka bola vybudovaná z vlastných zdrojov. 

Výroba v roku 2012 bola na vyššej úrovni 
ako v roku 2011 a KOAM v roku 2012 vypro-
dukoval výrobky za 35 775 312 €. 

V oblasti personálnej politiky bude v uvede-
nom období dominantná snaha o zachovanie 
a prípadné rozšírenie zamestnanosti. Ďalej sa 
budeme snažiť aj o stabilizáciu zamestnancov. 
Zároveň bude zohrávať významnú úlohu úsi-
lie o zvýšenie kvalifikácie zamestnancov na 
všetkých odborných, riadiacich ako aj výrob-
ných pozíciách.

KOAM Elektronik, s.  r.  o., mala k 31. de-
cembru 2012 353 aktívnych zamestnancov. 
Vysokokvalifikovaní zamestnanci sú kľúčom 
k úspechu spoločnosti. Spoločnosť neustále 
investuje do vzdelávania zamestnancov, vďaka 
ktorému si každý z nich zvyšuje svoje odborné 
vedomosti pre konkrétnu pracovnú pozíciu. 

Spoločnosť prispie-
va zamestnancom 
na obedy, ktoré sú 
poskytované v are-
áli spoločnosti. Pri 
príležitosti životného 
jubilea zamestnan-
ci dostávajú odmeny 
a koncom roka sú 
všetci zamestnanci 
odmenení. 

V roku 2012 spo-
ločnosť organizovala 
pre všetkých zamest-

Zo života ZUŠ v Sládkovičove 

Žiaci ZUŠ sa v školskom roku 2012/13 zú-
častnili niekoľkých súťaží, na ktorých získali 
cenné umiestnenia.

Na celoslovenskej súťaži Mladí klaviris-
ti v Bratislave v 1. kategórii získala Nikola 
Kurinová Pamätný list.

V decembri ZUŠ v Sládkovičove organizo-
vala okresné kolo súťaže v hudobnej náuke 
Hnúšťanský akord a naši žiaci sa umiestni-
li vo všetkých troch kategóriách na druhom 
mieste.

V marci na Medzinárodnej gitarovej súťa-
ži v Bojniciach získal Máté Bognár bronzové 
pásmo v 1. kategórii.

Na celoslovenskej keyboardovej súťaži 
v Považskej Bystrici sa Samuel Bednár stal 
absolútnym víťazom v 1. kategórii a Viktor 

Szakál absolútnym víťazom 
v  5. kategórii. Koncert víťazov 
tejto súťaže a rozhovor s nimi 
odvysielalo rádio Devín (v archí-
ve rádia na internete hľadajte 
koncert zo dňa 23. apríla 2013 
o 19.00 hod. a 18. mája 2013 
o  8.30 hod.).

V máji na nadregionálnej 
akordeónovej súťaži v Novej Bani v kategórii 
2. ročníkov zvíťazila Vivien Fehérová a v ka-
tegórii komornej hry zvíťazilo akordeónové 
duo Diana Pavlovičová a Adriana Franková.

Okrem súťaží vystupovali žiaci našej ZUŠ 
pravidelne na žiackych koncertoch, zúčastni-
li sa zájazdu na večerný koncert do budovy 
Reduty v Bratislave, kde mali možnosť vypo-

čuť si orchester Slovenskej filharmónie s flau-
tovým, gitarovým a husľovým sólom. 

Ďakujeme všetkým rodičom, ktorí sa roz-
hodli podporiť našu ZUŠ dvojpercentnou da-
ňou. Peniaze budú použité na kúpu učebných 
pomôcok a hudobných nástrojov. 

Andrea Takácsová

nancov jednodňový výlet do Zlína, kde sme 
navštívili miestnu ZOO.

Dňa 1. mája 2013 spoločnosť zorganizovala 
pre svojich zamestnancov a hostí pri príležitos-
ti 10. výročia založenia Deň KOAM-u, kde mali 
všetci príležitosť stretnúť sa so svojimi kole-
gami a rodinnými príslušníkmi. Pre všetkých 
bol pripravený bohatý celodenný program, pre 
deti atrakcie, kultúrny program a chutné ob-
čerstvenie. Dvadsaťpäť najvernejších zamest-
nancov, ktorí pracujú vo firme už desať rokov, 
dostalo za svoju prácu naozaj peknú odmenu. 
Konateľ spoločnosti Kim Soon Wook každému 
osobne odovzdal televízor. A tí, ktorí nedosta-
li darčeky, mohli vyhrať v bohatej tombole. 
Malým výtvarníkom sa ušla hromada pek-
ných darčekov a sladkostí za ich krásne diela, 
ktoré nakreslili na asfalt. Rodinní príslušníci 
zamestnancov a hostia mali možnosť navštíviť 
výrobné haly a pozrieť si, ako sa v tejto moder-
nej spoločnosti vyrábajú kvalitné výrobky pre 
elektronický a automobilový priemysel. 
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V škôlkach sa stále niečo deje 
MŠ Fučíkova a MŠ Budovateľská informujú

Sviatok matiek
Deň matiek je sviatkom, ktorý sa oslavuje na celom svete. V tento významný deň vyjadrujeme 

našim maminkám nielen úctu, ale najmä to, že ich máme radi. Hoci nepatrí medzi štátne sviatky, 
nemali by sme na naše maminky zabúdať. Deti z materských škôl pripravili ku Dňu matiek kul-
túrny program v Inovatechu dňa 16. mája 2013 MŠ Fučíkova a 17. mája 2013 MŠ Budovateľská. 
Pozvali do nášho kultúrneho domu všetky mamičky, krstné mamy a babičky, aby spoločne s nimi 
oslávili krásny sviatok Deň matiek. 

V kultúrnom programe sa predstavili všetky deti z MŠ Fučíkova a MŠ Budovateľská pod ve-
dením svojich pani učiteliek. V pásme krásnych piesní, básní i tančekov nám deti ukázali svo-
ju usilovnosť, šikovnosť a odvahu vystúpiť na takom veľkom javisku. Nechýbali veselé scénky 
o zvieratkách a ľudové tančeky i country tanec, literárne prednesy, hra na keyboarde či množstvo 
zaujímavých vstupov, ktoré boli patrične ohodnotené veľkým potleskom.

Poďakovanie patrí aj pani učiteľkám z MŠ Fučíkova a Budovateľská, ktoré ochotne, trpezlivo 
a s láskou nacvičili s deťmi krásny kultúrny program. Ďakujeme i rodičom vystupujúcich detí za 
to, že si našli čas a deti na vystúpenie priviedli. Veď aj takouto formou je potrebné vštepovať im 
lásku ku kultúre, k spoločenským podujatiam v našom meste. Na záver slávnosti dostali mamič-
ky od svojich detičiek darček, ktorý deti zhotovili ako znak úcty a vďaky.

PaedDr. Aneta Mikešová, zástupca pre MŠ 

Mestská polícia v našej materskej škole.
Zato, že nás chránite, úprimná vám vďaka. 

Maľované srdiečko na každého čaká. Mestskí 
policajti nás poinformovali, ako byť samostat-
nejší a zodpovednejší k vlastnému zdraviu pri 
hrách. Pomohli nám vybudovať si priateľský 
vzťah s políciou, predviedli nám donucovacie 
prostriedky a zoznámili nás s prácou polície. 
Naše poďakovanie patrí aj pani prednostke 
Mgr. Kataríne Štefunkovej, že nám sprostred-
kovala stretnutie s mestskou políciou.

Ida Józsová, MŠ Budovateľská

„Mám básničku na jazýčku...“ literárna 
prehliadka

Dobrá kniha zušľachťuje. Premýšľame, čo 
krásneho kniha hovorí, naučíme sa naspa-
mäť, čo sa nám páči. Najprv rozprávky, bás-
ničky, potom všetko ostatné. 

Literárna prehliadka patrí medzi úspešné 
akcie materskej školy na Budovateľskej ulici. 
Tento školský rok je to už 27. ročník, na ktorý 
pani učiteľka Ida Józsová pozvala talentované 
deti zo susedných škôlok. Úprimne sa tešia na 
vystúpenie v prednese poézie a prózy. Hostia, 
ktorí sú ochotní a nájdu si čas prísť na našu 
prehliadku, sa každoročne tešia na stretnutie 
s učiteľkami a našimi deťmi. Za každoročné 
fotografie vďačíme Evičke Sudovej, ktorá našu 
materskú školu navštívi s radosťou. 

Na prehliadke recitovali: z MŠ Budova-
teľská: Simon Zelník, Lenka Danielová, 
Juraj Babarík, z MŠ Fučíkova: Nina Tóthová, 
Dominika Horváthová, Lukáš Manek, z MŠ 
Sládkovičovo v VJM: Zlatko Haník, Ádám 
Márton, Fruzsika Kovács a z MŠ Malá Mača: 
Adam Šramo, Anna Kuštárová a Tamara 
Kočíková.

Mária Matlohová, MŠ Budovateľská

Naše postrehy pri čistení mesta
ZŠ S. Petőfiho s MŠ s VaVJM
Dňa 26. apríla pri príležitosti Dňa Zeme zorganizovala naša škola už 

po štvrtýkrát čistenie mesta. Protredie, v ktorom žijeme, závisí vždy len 
od ľudí, je našim obrazom. Našim cieľom je, aby sme deti vychovávali aj 
mimo priestorov školy a aby sme ich upozornili na to, že čistota nášho 
mesta a jej udržiavanie závisí od nás a je dôležitou súčasťou nášho ži-
vota. Možno sme chceli upozorniť i tu žijúcich ľudí, aby neodhadzovali 
odpadky, aby dávali pozor na čistotu mesta, pretože tu žijeme a nikto 
nechce žiť v špine, v nečistote.

Žiaci chodili v skupinkách v uliciach mesta a zbierali smeti do vriec. 
Pre každého žiaka sme zabezpečili hygienické prostriedky, dostali ruka-
vice a technické služby pre nich zabezpečili metly, lopaty a vrecia. 

Podľa našich postrehov je najviac smetí pri supermarkete Tesco a na 
detskom ihrisku na Cukrovarskej ulici. Zo smetí najviac znečisťujú 
a špatia naše mesto papier, fľaše (od vína a piva) a ohorky, špaky z ci-
gariet. Musíme ale povedať, že sú i krásne, udržiavané ulice, kde sme 
nemali čo pozbierať, sú to napr. Železničná, Richterova a Devátová ulica. 
Svedčí to o tom, že nie sme všetci rovnakí a sú i takí ľudia, ktorí sa po-
čas celého roka starajú o svoje prostredie.

Žiaľ, počas čistenia mesta sme dostali nielen pozitívne, ale aj negatív-
ne ohlasy. Boli takí, ktorí hovorili deťom, aby nezbierali smeti po nikom 
inom... Dúfajme, že týmto ľudom sme boli príkladom a zamyslia sa sami 
nad sebou a svojim postojom k čistote mesta. Chlapci a dievčatá naozaj 
zbierali odpadky po iných, ale oni chceli byť príkladom aj pre tých, ktorí 
im to vytýkali. 

V tomto roku sa do čistenia mesta zapojili i žiaci 1.–4. ročníkov. 
Nakoľko sú ešte maličkí, nevládali by chodiť po meste celý deň, preto 
vyčistili a skrášlili iba svoju školu a jej okolie.

Za túto náročnú prácu dostali deti od svojich učiteliek sladkú odme-
nu, zmrzlinu, ktorú im zaplatili z vlastných peňazí.

Mgr. Melinda Srejnerová
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Spojená škola, Školská 1087  

► Dopravné ihrisko
Žiaci 1.-6. ročníka v apríli navštívili do-

pravné ihrisko v Šali. V teoretickej časti sa 
oboznámili s pravidlami cestnej premávky 
a v praktickej časti si každý vybral bicykel, 
kolobežku alebo auto a vyskúšal si jazdu na 
svetelnej križovatke na dopravnom ihrisku. 
Žiaci si mohli vyskúšať rôzne dopravné situá-
cie a verme, že budú obozretnejší aj v reálnych 
dopravných situáciách.
► Deň narcisov

Pripnutím si žltého narcisu dňa 12. aprí-
la 2013 sme podporili myšlienku spolupat-
ričnosti s tými, ktorí bojujú s onkologickým 
ochorením. 
► Deň Zeme

Dňa 22. apríla sme si pripomenuli Deň Zeme. 
Žiaci spolu s učiteľmi vyzbierali papier a  rôzne 
iné predmety a skrášlili tak okolie školy.
► Návšteva hasičskej zbrojnice

Žiaci 7. ročníka navštívili hasičskú zbroj-
nicu, kde im pán Sabler vysvetlil techniku 
hasenia, používanie hasiacich prístrojov a po-
rozprával im veľa zaujímavých príhod z ha-
sičských výjazdov. Nakoniec si žiaci pozreli 
hasičskú zbrojnicu a hasičské auto. Ďakujeme 
pánovi Sablerovi za odborný výklad, ochotu 
a trpezlivosť so žiakmi.
► Vesmír očami detí

Zapojili sme sa do výtvarnej súťaže Vesmír 
očami detí. Nikoleta Farkašová zo 4. B triedy 
bola jednou z víťaziek celoslovenskej súťaže.

► Stavanie mája
Žiaci našej školy sa spolu s uči-

teľmi zúčastnili na tejto tradičnej 
akcii. Deti z folklórneho súboru 
Zvončeky prispeli do kultúrneho 
programu svojím vystúpením.
► Okresná prehliadka detských 
folklórnych súborov
Dňa 1. mája 2013 sa v areáli ga-
lanského kaštieľa konala prehliadka, ktorej sa 
zúčastnili i deti zo súboru Zvončeky s pásmom 
Zahrajme sa na svadbu. 
► Deň víťazstva nad fašizmom

V predvečer tohto dňa sa žiaci a učitelia na-
šej školy zúčastnili kladenia vencov pri pamät-
nej tabuli padlých vojakov.
► Zber papiera

Dňa 6. –7. mája 2013 sa konal každoročný 
jarný zber papiera. Poďakovanie patrí žiakom 
a rodičom žiakov, ktorí nepotrebný papier pri-
niesli do zberu a prispeli (aj keď malou čiast-
kou) k záchrane našich lesov.
► Deň otvorených dverí

Dňa 15. mája 2013 sme privítali rodičov na 
našej škole. Rodičia na vyučovacích hodinách 
mohli sledovať aktivitu svojich detí, ale aj ná-
ročnú prácu ich učiteľov.
► Deň matiek

Druhá májová nedeľa sa niesla v znamení 
osláv Dňa mamičiek. Žiaci I. stupňa pre ma-
mičky pripravili piknik spojený s krátkym kul-
túrnym programom. Počas pikniku sa stretli 

a spoločne porozprávali učitelia a mamičky.
► Biologická olympiáda

Radoslav Lošonský zo 6. A triedy získal dňa 
16. mája 2013 na okresnom kole olympiády 
v Galante 3.  miesto. Radkovi blahoželáme.
► Enviroexkurzia

V dňoch 15.–17. mája 2013 sa výber žiakov 
(5., 6., 7. ročíkov) zúčastnil enviroexkurzie 
v Škole ochrany prírody Varín. Žiaci ako mladí 
ochranári prírody, získali nové poznatky a  zá-
žitky o Národnom parku Malá Fatra.

PaedDr. Eva Bodová

Zo života školy... 
ZŠ S. Petőfiho s MŠ s VaVJM

• 8. a 9. apríla 2013 sme usporiadali tradičný 
zber papiera. Je pre nás potešením, že deti 
oddane a usilovne zbierajú papier. Získané 
peniaze použijeme v ich prospech, v bu-
dúcom školskom roku za svoju usilovnosť 
získajú balíček učebných pomôcok.

• 16. a 23. apríla 2013 boli žiaci prvého 
stupňa na návšteve v knižnici. V mestskej 
knižnici mali aj netradičnú hodinu čítania.

• Naši bábkári boli 20. apríla 2013 
v Maďarsku, v Nyergesújfalu. Deti rady 
chodia do tohto malého mestečka, pretože 
udržiavajú kontakt s tamojšími bábkármi. 
Stretli sa s priateľmi a domov sa vracali 
s krásnymi zážitkami, skúsenosťami.

• 22. apríla 2013 boli žiaci 1.–5. ročníka na 
dopravnom ihrisku v Šali, kde si zopakovali 
pravidlá cestnej premávky. Je dôležité, aby 
deti vyskúšali svoje vedomosti i v praxi, 
nielen teoreticky, tým môžu predísť rôznym 
nehodám.

• 23. apríla 2013 našu školy v krajskom kole 
súťaže Poznaj slovenskú reč reprezentoval 
Lukáš Šipos.

• 30. apríla 2013 na tradičnom stavaní mája 
vystúpili naši škôlkari, ktorí sa sládkovi-
čovskému obecenstvu predstavili ľudovým 
tancom.

• 2. mája 2013 pri príležitosti Dňa ma-
tiek naši žiaci pozdravili svoje mamičky. 
V pestrofarebnom programe škôlkari 
a žiaci literárnym programom, pesničkami, 
tancom a scénkami vyjadrili vďaku svojím 
mamičkám. 

• 13. mája 2013 na výchovnom koncerte hu-
dobnej skupiny Kobold sa žiaci veľmi dobre 
zabávali.

• 14. mája 2013 sa v Topoľníkoch uskutočni-
lo regionálne kolo prehliadky Duna Menti 
Tavasz (Podunajská jar). Naši bábkári boli 
veľmi šikovní a tak i v tomto roku budú 
reprezentovať našu školu na celoslovenskej 
súťaži v Dunajskej Strede.

• 17. mája 2013 bola vo Veľkých Úľanoch 
rozprávková súťaž. Našu školu reprezetova-
li dve družstvá z 3. a zo 4. triedy.

• 22. mája 2013 prebehelo na našej škole 
pilotné testovanie. Žiaci 9. ročníka písali 
testy z maďarského a slovenského jazyka 
a z matematiky.

• 23. mája 2013 sme zorganizovali výlet do 
Rakúska, do zábavného parku v blízkosti 
Neziderského jazera (Neusiedl am See). Aj 
tento rok bol o výlet veľký záujem a tešilo 
nás, že sa k nám pripojili i detičky z ma-
terskej školy a prvého stupňa so svojimi 
rodičmi.

• 27. mája 2013 sme boli na koncerte hudob-
nej skupiny ZsEB. Okrem zhudobnených 
básní sme si mohli vypočuť i staré maďar-
ské šlágre. O dobrej nálade na koncerte 
svedčí i fakt, že žiaci si so svojimi učiteľmi 
i zatancovali.

• 30. mája 2013 sme si po druhýkrát mohli 
pozrieť zaujímavé predstavenie súboru 
Kuttyomfitty Társulat. V tento deň sme 
oslávili i Deň detí. Na školskom dvore mu-
seli žiaci absolvovať rôzne hry. Za odmenu 

dostali žetóny, ktoré si mohli zameniť na 
hodnotné darčeky alebo sladkosti.

 V tento deň bol i Deň Csemadoku. Vo večer-
nom programe vystúpil i náš tanečný súbor 
Ágacska.

Mgr. Melinda Srejnerová

Z vďaky mamičkám
V tomto uponáhľanom svete sú veľmi dôleži-

té sviatky. Zo všetkých je hádam najkrajší Deň 
matiek. Je krásnym zvykom na ZŠ SP s MŠ 
s VaVJM, že žiaci pri príležitosti tohto sviatku 
pripravia program, ktorým sa chcú poďakovať 
svojim mamičkám za ich lásku. Tak tomu bolo 
i 2. mája 2013. V tento deň sa kongresová sála 
Inovatechu zaplnila rodičmi i starými rodič-
mi, ktorí si mohli pozrieť program svojich detí, 
vnúčat. 

Program žiakov školy a malých škôlkárov, 
v ktorom boli básničky, piesne, scénky, tan-
ce i bábkové divadlo, zožal obrovský úspech 
v rade divákov. Bola na nich vidieť snaha a ra-
dosť z toho, čo robia. Pochvala patrí i peda-
gógom, ktorí s deťmi pripravili tento program. 
Uznanie im patrí aj za to, že na javisko nepo-
stavili iba tých najšikovnejších, ale v podstate 
všetky deti a dali im šancu stáť na doskách, 
ktoré znamenajú svet. 

Na konci žiaci vyslovili nádej, že sa im 
programom podarilo vrátiť hoc aj máličko z tej 
lásky, ktorú dostávajú od svojich mamičiek. 
Určite je to tak!

Mária Pišiová
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Toto mimoriadne vydarené podujatie poznamenali dve nepríjemné udalosti a v tomto článku 
by sme vás o nich chceli informovať.

Prvé bolo prekvapenie divákov, keď zistili, že organizátori vyberajú vstupné, hoci po celé 
roky bol vstup na túto akciu bezplatný. Vedenie letiska k tomuto rozhodnutiu viedli dva dô-
vody. Chceli eliminovať vstup neprispôsobivých osôb, ktoré každoročne využívali túto „skvelú 
príležitosť“ k drobným krádežiam. Problémy s tým, že niečo „zmizlo“ mali nielen majitelia 
letiska, ale aj návštevníci, pretože v celom areáli sa bez kontroly pohybovali naši spoluobčania 
s lepkavými prstami. 

Druhým dôvodom bola finančná náročnosť celého podujatia, ktorú už nebolo možné finan-
covať iba z príspevkov sponzorov. Ide o náklady za prípravu letiska, spotrebu energie, náklady 
na upratanie letiska,... Mesto sa na organizovaní tohto podujatia podieľa poskytnutím mobi-
liára (stoly, lavičky,...), výrobou propagačných materiálov, zabezpečilo náklady na ozvučenie 
a časť kultúrneho programu – vystúpenie malých tanečníkov a hudobníkov. Všetky ostatné 
náklady znáša organizátor a určite si ľahko zrátate, že takáto akcia bez vstupného je stratová 
a príjem zo vstupného iba znížil túto stratu. Veľkou chybou bolo, že sme o vyberaní vstupného 
návštevníkov neinformovali vopred, ale hlavný organizátor sa k tomuto opatreniu rozhodol až 
na poslednú chvíľu a mesto neinformoval. 

Druhou nepríjemnosťou bolo ľahké zranenie, ktoré pri poškodení lietadielka, utrpel jeden 
z divákov. Išlo o nehodu zapríčinenú pravdepodobne únavou materiálu na podvozku jedného 
z lietadiel. Pri rolovaní na štart sa lietadlu zlomil podvozok a úlomok z vrtule ľahko zranil náv-
števníka, ktorému organizátori bleskovo zabezpečili ošetrenie. Niektoré média sa snažili „vy-

robiť“ z tejto nehody kauzu, ale 
skutočnosti boli prozaické. Snáď 
bude táto nehoda mementom 
pre všetkých nedisciplínovaných 
návštevníkov, ktorí nerešpektujú 
pokyny organizátorov. 

Ináč však bolo všetko super, 
výborné počasie, pekný program, 
chutné občerstvenie, parádne 
zoskoky parašutistov, rozkošné 
zvieratká na výstave drobnocho-
vateľov, koníky, lukostrelci a ďal-
šie atrakcie pre deti i dospelých 
návštevníkom spríjemnili krásny 
prvomájový deň.          ES

MO Csemadoku v Sládkovičove pripravila pre občanov 
Sládkovičova milé prekvapenie v podobe pondelkového 
večerného koncertu cigánskej ľudovej hudby Jánosa 
Botlóa, ktorú svojim spevom výborne doplnili Editka 
Frantová a Mária Rovenszká. 

Divákov, ktorí prišli v hojnom počte, potešil pekný kul-
túrny program i chutné pagáčiky a vínko, ktorými ich po-
núkali sympatické csemadokárky. Vidno, že pondelkový 
večer sa dá stráviť aj inak ako pri televíznych seriáloch. 
Nezvolili sme síce hlavného mládenca – kráľa či kráľovnú, 
ktorí mávali rôzne privilégiá, ako to na Turice bývalo zvy-
kom, ale zato sme sa dobre zabavili, stretli sme sa s pria-
teľmi a užili sme si príjemný jarný večer.  

ES

Preklad – Peter Kováč, réžia – Peter Manko-
vecký, dramaturgia – Peter Pavlac, scéna a kos-
týmy – Tatiana Šulíková, výber hudby Peter 
Mankovecký, účinkovali – Róbert Jakab, Juraj 
Kemka, Vladimír Kobielsky, Marián Miezga, Lu-
káš Latinák. 

Už vyše desať rokov patrí divadelné predstave-
nie Na koho to slovo padne k najobľúbenejším 
slovenským činoherným titulom. Vždy vypre-
daná sála a nadšené obecenstvo pripravia po 
každom predstavení protagonistom inscenácie 
ovácie a veľký potlesk. Bláznivá komédia v po-
daní mladých hercov baví publikum každého 
veku. Groteskný príbeh piatich indivíduí uzav-
retých v jednej miestnosti, v spoločnosti jedného 
revolvera, ktorý každého z nich láka, pretože mu 
dáva príležitosť vládnuť nad ostatnými. 

Hra Gábora Görgeyho o moci, ktorá je tak ľah-
ko zneužiteľná, je napísaná s humorom, ktorý 
rozhodne pobavil a potešil i našich divákov. 
P. S. Je to náhoda, že sme znovu vybrali predsta-
venie s čisto mužským osadenstvom? Zamyslíme 
sa nad tým a nabudúce nezabudneme pozvať aj 
krásne a talentované slovenské herečky. 

ES

Turíčny koncert

Spoločnosť maďarských spisovateľov na Slovensku (SZMÍT) a mesto Sládkovičovo 
usporiadali už 8 ročník spomienky na nášho rodáka Alfonza Talamona. V tento deň 
sa odovzdáva literárna cena Alfonza Talamona, ktorá bola udelená Zoltánovi Szá-
szimu za román Zimankó a srdce mesta (Zimankó és a Város Szíve).

„Táto cena je pre mňa nesmierne cenná. Dostal som ju v čase, keď prežívam ťažkú 
etapu svojho života, zotavujem sa po veľmi vážnej chorobe. Alfonz Talamon, pre mňa 
iba Fonzi, po kom je táto cena pomenovaná, bol mojim starým dobrým kolegom, pria-
teľom a súbežníkom, na ktorého často spomíname, keď sa stretneme so známymi zo 
skupiny Iródia. Román Zimankó a srdce mesta vznikol za podpory Árpáda Tőzséra, 
z malomestských spomienok, ktoré  som prežil, alebo som chcel prežiť. A  že sa tam 
objavia i autobiografické prvky? Existuje spisovateľ, ktorý by nevpašoval svoj vlastný 
život do svojho románu?“ – vyhlásil Zoltán Szászi.

V rámci podujatia boli odovzdané i ceny Imre Forbátha a Tibora Simkóa, ktorú 
vo februári tohto roku založil vý-
bor SZMÍTu, ako ocenenie za vy-
nikajúcu tvorivú činnosť v oblasti 
detskej literatúry. Forbáthovou ce-
nou sa oceňujú významné lyrické 
výkony. V tomto roku túto cenu 
získal Árpád Tőzsér za svoje dielo 
Fél nóta. Cena Tibora Simkóa bola 
v tomto roku prvýkrát udelená 
Istvánovi Z. Némethovi, najpro-
duktívnejšiemu spisovateľovi ma-
ďarskej literatúry na Slovensku za 
knihu  Zengőrét meséi (Rozprávky 
zo znejúcej lúky). 

Zdroj: www.hirek.sk

Slávnostné udeľovanie literárnych 
cien SZMÍT

Prvomájový program na letisku   
   

Gábor Görgey
Na koho to slovo padne   
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Rozhovor s poslankyňou MsZ 
v Sládkovičove PhDr. Teréziou Pethőovou

► Pani poslankyňa, dúfam, že sa vás 
nedotkne, ak uvediem skutočnosť, že ste 
jedna zo služobne najstarších poslancov. 
Koľko rokov už pracujete v zastupiteľ-
stve a ako hodnotíte vývoj za tieto roky?
Funkciu poslanca považujem za posla-

nie. Takmer 20-ročné pôsobenie v mestskom 
zastupiteľstve mi prinieslo veľa skúseností 
a nových pohľadov na život v meste. Za naj-
dôležitejšie,  od začiatku pôsobenia považujem 
občana, jeho potreby, požiadavky a problémy, 
ktoré ho trápia. Poslanec musí vedieť počúvať, 
vidieť a poznať mesto a jeho občanov. Život 
v meste a vzhľad mesta na začiatku môjho pô-
sobenia a v súčasnosti je rozdielny. Pozitívne 
hodnotím zmeny, ktoré vidí nielen občan mes-
ta, ale aj návštevníci, ktorí dlhé roky neboli 
v Sládkovičove. Za najväčší úspech považujem 
dokončenie bývalého kultúrneho domu (terajší 
inkubátor), výstavbu nájomných bytov v centre, 
regeneráciu námestia, výstavbu Kongresového 
centra na TK Vincov les, budovy základnej 
školy, ktorej priestory využíva Vysoká ško-
la v Sládkovičove, rekonštrukciu školy na 
Školskej ulici a takto by som mohla menovať 
ďalšie budovy, mestské i súkromné, ktorými 
sa môžeme hrdiť. Jednoducho mesto vyrástlo 
do krásy. Za všetkými týmito úspechmi stoja 
ľudia – primátor, poslanci, zamestnanci mesta 
a samozrejme občania. V súčasnosti sa buduje 
kanalizácia, čo je pre mesto náročný projekt. 

Na začiatku volebného obdobia je vždy vízia. 
Potom nastupuje fáza rozhodovania sa, čo a za 
akých podmienok je možné zrealizovať z roz-
počtu mesta a iných zdrojov. Záver volebného 
obdobia je čas hodnotenia, čo sa podarilo a čo 
bude musieť ešte počkať. Každé volebné obdo-
bie bolo prínosom pre Sládkovičovo. Kvalita 
života v  meste závisí od kvality služieb pre 
občanov – zdravotníckych, dobrého a kvalitné-
ho školstva, kultúry a možnosti športovania. 
V týchto oblastiach si viem predstaviť zlepše-
nie. Sú predmetom rokovania poslancov a ko-
misií. Rieši sa pôsobenie obvodného lekára, 
kultúra naberá nový smer. Rozvoj priemyslu 
a príliv študentov strednej a vysokej školy by 
si žiadali športovú halu, žiaľ, závisí to od fi-
nancií, ale som presvedčená, že v budúcnosti 
bude mesto aj v tomto smere úspešné. Nedá 
mi nespomenúť čistotu a poriadok. Dlhé roky 
bol tento problém riešený takmer na každom 
rokovaní MsZ. V tejto oblasti nastali pozitívne 
zmeny.
► Čo vás ešte stále motivuje v tejto práci 

a čo by ste ešte chceli presadiť?
Mám rada mesto, v ktorom som sa narodi-

la, v ktorom žijem a ľudí v ňom. Moje korene 
siahajú hlboko do tejto zeme. K Sládkovičovu 
a k Sládkovičovčanom ma viaže silné puto. 
Mám na mysli nielen tých ľudí, ktorí tu žijú, 
ale aj tých, ktorí žijú v rôznych kútoch sveta, 
ale Sládkovičovo je v ich srdci. Na prechádzke 
mestom stretávam nové tváre najmä mladých 
rodín, ktoré sa rozhodli usadiť sa práve tu, čo 
považujem za veľmi pozitívne. Práca poslanca 
je predovšetkým práca s ľuďmi. A tu sú korene 
mojej motivácie. A čo by som chcela presadiť? 

Nie je to veľká vec ani finančne náročná. 
Väčšiu toleranciu, pochopenie a akceptáciu 
názorov a postrehov druhých. Viac počúvať 
každodenné problémy iných a navzájom si 
pomáhať riešiť ich. Týka sa to predovšetkým 

problému školstva a zdravotníctva. Chcela by 
som presadiť, aby sa našla spoločná vôľa do-
riešiť problém obvodného lekára a naši obča-
nia by už nemuseli za lekárom cestovať. Aby 
vedenie základnej školy našlo spoločnú reč 
s  rodičmi, aby ich rozhodnutie bolo v prospech 
detí, spoločne im vytvoriť také podmienky, aby 
vyrastali a vzdelávali sa v meste, v ktorom žijú, 
v domácom prostredí, aby sa rozhodli pre našu 
školu. Veď najdôležitejší je človek, v tomto poní-
maní dieťa. Mojou povinnosťou poslankyne je 
vždy presadzovať záujmy občanov a výnimkou 
nie sú ani tieto problémy, ktoré trápia našich 
občanov. Preto sa im ani ja nebudem vyhýbať, 
ani ich zakrývať. Problémy treba riešiť. Je to 
jediná cesta k úspechu a k spokojnosti obča-
nov. Treba si uvedomiť, že nie každá pravda je 
víťazstvom. Zároveň je to aj výzva pre všetkých 
rodičov, aby sa pri výbere školy rozhodovali 
v záujme dieťaťa. 
► Záujem občanov o účasť na verejných 

zasadnutiach zastupiteľstva je mini-
málny a ich argumentom je, že poslan-
ci už sú o všetkom vopred dohodnutí 
a občania často ani netušia, o čom sa 
rokuje, nakoľko prejednávané materiály 
majú k dispozícii iba poslanci. Boli ste 
iniciátorkou návrhu, aby boli pracovné 
zasadnutia MsZ zrušené. Prečo tento 
návrh nenašiel podporu u poslancov? 
Môj návrh vychádzal predovšetkým z pri-

pomienok občanov, ktorí sa pravidelne zú-
častňujú zasadnutí MsZ, že nemajú dostatok 
informácií o prerokovaných témach. Verejné 
rokovanie má rýchly spád, respektíve nieke-
dy je len o hlasovaní. Verejnému zasadnutiu 
predchádzajú pracovné zasadnutia, kde sa 
prerokujú všetky alternatívy, hľadá sa opti-
málne riešenie na dosiahnutie spoločného cie-
ľa. Pracovné rokovania bývajú časovo náročné. 
Konečné rozhodnutie je však vždy na verejnom 
zasadnutí. Väčšina poslancov rozhodla o pred-
loženom návrhu a ja toto rozhodnutie akceptu-
jem. Na margo daného návrhu by som dodala, 
že primátor mesta predkladá každú problema-
tiku na verejnom zasadnutí v širšom kontexte, 
aby prejednávané veci boli všetkým zrozumi-
teľné. Občania majú možnosť sa k nim vyjadriť 
a dotazovať sa.
► V tomto volebnom období ste predsed-

níčkou sociálnej a bytovej komisie. Ako 
hodnotíte aktivity mesta v tejto proble-
matickej oblasti?
Táto oblasť je veľmi citlivá. Spolucítiť s ľuď-

mi, ktorí sú sociálne odkázaní a správne po-

súdiť ich postoje, 
požiadavky a snahu 
riešiť situáciu si vyža-
duje veľa úsilia a po-
chopenia. V oblasti 
sociálnej starostlivos-
ti o dôchodcov naše 
snahy smerujú k vy-
tváraniu podmienok pre dôstojný život starších 
spoluobčanov. Vďaka vedeniu klubu seniorov 
môžu všetci záujemcovia prežiť jeseň života ak-
tívne.

Z dôvodu transparentnosti pri prideľovaní 
bytov bolo dopracované VZN mesta o nakla-
daní s nájomnými a sociálnymi bytmi. Na zá-
klade dlhoročných skúseností sme sa snažili 
zapracovať všetky kritériá, ktoré sprehľadnia 
spravodlivé prideľovanie bytov. Je to otvorený 
materiál, ktorý sa bude podľa potreby dopĺňať. 
Komisia je odporúčajúci orgán, neprideľuje 
byty. Pridelenie bytov sa schvaľuje na verejnom 
zasadnutí MsZ. Väčšina obyvateľov nájomných 
bytov si plní svoje povinnosti voči mestu a še-
trne zaobchádza s bytmi. Žiaľ, máme aj opačné 
skúsenosti. Aj to bol dôvod na doplnenie VZN. 
► Ďalšou vašou aktivitou je práca 

predsedníčky redakčnej rady tohto 
spravodajcu. Ako hodnotíte už vyše 
dvadsaťročnú históriu mestského časo-
pisu a akými „novinkami“ by ste ho pre 
čitateľov chceli zatraktívniť? 
Pravidelne sledujem podobnú regionálnu 

tlač iných miest. Hľadám v nich motiváciu, 
ako zlepšiť predovšetkým obsahovú stránku 
novín. Už len fakt, že vychádzajú vyše dvad-
sať rokov svedčí o tom, že je o ne záujem čita-
teľov. Chýbajú nám dopisovatelia. Hodnotenie 
nechám na čitateľov. Redakčnú radu poteší 
každý názor či pripomienka. Chceme prinášať 
zvesti, ktoré potešia, zaujmú, ale aj informujú. 
Touto cestou by som sa chcela poďakovať na-
šim dôchodcom, ktorí sa starajú o to, aby sa 
noviny včas dostali k čitateľom. 

Na záver ešte jedno poďakovanie všetkým 
spoluobčanom za spoluprácu, lebo  len spo-
ločnými silami vieme vytvárať prostredie, 
v ktorom sa cítime dobre. Sládkovičovo pre 
mňa znamená krásne spomienky na detstvo, 
školské roky, výnimočných učiteľov, priateľov, 
nedeľné futbalové zápasy s plným štadiónom 
divákov, rozkvitnuté čerešne... Tu je moja ro-
dina, tu je môj domov. Tu sa cítim dobre, lebo 
tu sú ľudia, ktorých mám rada a na ktorých 
mi záleží. 

Senior klub v Sládkovičove i v tomto roku usporiadal tradičné stretnutie pri príležitosti Dňa 
matiek. 9. mája 2013 poobede sa jedáleň vysokej školy zaplnila babičkami, prababičkami, ktoré 
na tútu akciu odprevadili i niektorí deduškovia či pradedovia.

Oslavy otvorili členovia Zboru pre občianske záležitosti slávnostným programom, v ktorom 
odzneli básne i piesne. Po programe pozdravil prítomných primátor mesta Anton Szabó. Je tra-
díciou, že členovia klubu pri slávnostných príležitostiach pozdravia svojich klubových kolegov. 
Nebolo tomu inak ani pri týchto oslavách. Pani Anna Kakviczová a Gizela Orosová si zaspomínali 
na svoje mamičky a na krásnu minulosť. Po oficiálnej časti osláv nasledovala zábava. Pri hudbe 
Laciho Gála sa babičky a prababičky veľmi dobre zabávali.                                    

Mária Pišiová

Oslávili sme Deň matiek
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Životné prostredie – naša vizitka

Po dlhej zime sme už všetci netrpezlivo čakali na príchod jari a tep-
lejšieho počasia. No príchodom jari neprišlo len oteplenie, ale aj neu-
tešený pohľad na naše životné prostredie. Všade samé papiere, plasty 
a rôzny odpad, ktorý sa na tieto miesta dostal pričinením nás, občanov. 
Stalo sa akýmsi zvykom, že keď vypijeme minerálku a pod., PVC fľaša 
automaticky putuje cez okno na krajnicu. Ak sa nám nahromadí neja-
ký odpad, dáme ho na vozík a vyvezieme ho niekde, trebárs na poľnú 
cestu, za ihrisko na Novom Dvore alebo na čerešňovú cestu v Novom 
Dvore za autobusovou zastávkou, ktorá sa v posledných rokoch stala 
akousi cestičkou lásky. 

Sem chodia páry za uspokojovaním sexuálnych chúťok, a nič zvlášt-
ne by na tom nebolo, keby po týchto sex turistoch neostala na tejto 
ceste spúšť vo forme komunálneho odpadu (plastové fľaše, papiere, 
servítky s biologickým odpadom a pod.). No neviem, či ste si vážení 
občania všimli, že v dňoch od 16. až 18. apríla 2013 bolo vidieť pra-
covníkov Technických služieb Sládkovičovo, ktorí čistili krajnice zo 

Sládkovičova až na Nový Dvor, poľné cesty, za ihriskom, ako aj spomí-
nanú čerešňovú cestu. Veľmi ma to milo prekvapilo a chcel by som za 
túto očistnú akciu veľmi pekne poďakovať MsÚ Sládkovičovo, vedeniu 
TS Sládkovičovo, ako aj všetkým zamestnancom TS Sládkovičovo, ktorí 
tento odpad likvidovali. 

Teším sa z toho, že naše okolie bude vyzerať kultúrnejšie, no zároveň 
som vnútorne pociťoval zlosť nad tým, prečo musíme vynakladať fi-
nančné prostriedky na likvidáciu odpadov po takýchto občanoch, ktorí 
akoby nevedeli, že v našom meste máme v tomto smere zabezpečený 
plný servis – odvoz TKO, separovaný zber a zberný dvor, kde je možné 
priniesť rôzne druhy odpadu. 

No pevne verím, že tento článok si prečítajú aj osoby, ktorých sa 
to bezprostredne týka a prestanú znečisťovať naše okolie a finančné 
prostriedky sa budú môcť investovať na riešenie dôležitejších problé-
mov a hlavne v prospech všetkých občanov a nie za nezodpovednosť 
jednotlivcov.                                                    Ján Németh, Nový Dvor

Naše diovke v Gerendási 

Tretí májový víkend patril tradičnému festivalu vo výrobe klobás u našich pria-
teľov v Gerendási, ktorý tu organizoval Spolok gerendášskych Slovákov už po 13. 
krát a s medzinárodnou účasťou v počte 16 súťažných družstiev. Naša 8 členná 
výprava štartovala v piatok ráno, aby sme sa cestou do nášho cieľa mohli zasta-
viť v známom meste Szeged a vychutnali si jeho prehliadku, ale aj lahodnú chuť 
hroznového moku na 19. Szegedskom festivale vína.

V samotnej klobásovej súťaži náš klub ale aj mesto Sládkovičovo reprezentovali 
„zlaté“ diovke v kompletnej zostave, za veľkej podpory šéfa klubu Ferka Rumana, 
Eriky a Tibora Chudých a samozrejme za hudobného sprievodu harmoniky Tibora 
Ondrejkoviča. V jednoduchých krojoch a s dvojhlasným spevom počas výroby klo-
bás sme pútali pozornosť všetkých návštevníkov a isto aj poroty, ktorá nás i našu 
klobásu ohodnotila vysokými známkami a my sme získali 1. miesto za suchú 
a 2. miesto za čerstvú klobásu. 

Z nášho úspechu sme sa úprimne tešili, no veľkým zadosťučinením pre nás 
bolo srdečné prijatie domácich, stretnutie s milými, úprimnými ľuďmi, s ktorými 
nás spája nielen vôňa a chuť dobrej klobásky, ale aj zmysel pre priateľstvo, zába-
vu, dobré jedlo a vždy veselá nálada.                                         Klobáskový klub

Príprava obyvateľstva na sebaochranu  
a vzájomnú pomoc    
Hlavnou témou  pre rok 2013 je rozlišovanie varovných signálov a činnosť oby-

vateľstva na signály. Varovanie obyvateľstva je jedno z najdôležitejších opatrení 
civilnej ochrany. Varovanie je vykonávané varovnými signálmi uskutočňovanými 
prostredníctvom sirén. Varovné signály  sú následne dopĺňané hovorenou informá-
ciou prostredníctvom hromadných informačných prostriedkov.
Ak zaznie varovný signál:
• vznikla mimoriadna udalosť,
• podľa tónu signálu a dĺžky jeho trvania zistite, pred čím vás varuje,
• počúvajte následnú hovorenú informáciu vysielanú rozhlasom, televíziou alebo 

hlásením obecného (mestského) rozhlasu.

VAROVNÉ SIGNÁLY A SIGNÁL KONIEC OHROZENIA:
Varovný signál VŠEOBECNÉ OHROZENIE sa vyhlasuje  
dvojminútovým kolísavým tónom sirén a  následne  je  do-
plnený slovnou – hovorenou informáciou o podrobnostiach 
a charaktere ohrozenia. Počas vojnového stavu a počas voj-
ny sa ním vyhlasuje aj ohrozenie v prípade možného vzduš-
ného napadnutia územia štátu.    
Varovný signál OHROZENIE VODOU sa vyhlasuje šesťmi-
nútovým stálym tónom sirén a následne je doplnený slov-
nou informáciou. 
KONIEC OHROZENIA dvojminútový stály tón sirén bez 
opakovania.

Vždy druhý piatok v mesiaci sa o 12.00 hod. preskúšava prevádzkyschopnosť systé-
mov varovania dvojminútovým stálym tónom sirén. O pravidelnom preskúšaní funkč-
nosti sirén a o ďalších skúškach mimo tohto termínu informujú rozhlas, televízia a tlač!

Keď zaznie varovný signál sirény:
Pri pobyte v budove 
• zostaňte vo vnútri, prípadne sa ukryte v úkryte (ak je 

dostupný),
• vytvorte izolovaný uzavretý priestor – uzavrite a utesnite 

okná, dvere, vetráky, odstavte klimatizáciu, 
• pripravte si improvizovanú ochranu dýchacích ciest, očí 

a odkrytých častí tela,
• zapnite rozhlas, televíziu a sledujte vysielanie,
• riaďte sa podľa vysielaných pokynov, nepodceňujte riziko,
• pripravte si evakuačnú batožinu,
• telefonujte len v súrnom prípade, nezaťažujte linky,
• poskytnite pomoc chorým, postihnutým osobám, osobám 

neschopným pohybu, starším osobám, postarajte sa o deti 
bez dozoru,

• zachovávajte rozvahu a pokoj,
• budovu opustite len na pokyn.
Pri pobyte mimo budovy
• zachovajte rozvahu, zorientujte sa podľa situácie a roz-

hodnite sa pre opustenie priestoru ohrozeného nebezpeč-
nou chemickou látkou,

• vaše rozhodnutie je závislé od smeru vetra šíriaceho 
nebezpečnú látku zo zdroja úniku a vašej polohy; ak sa 
nachádzate v smere vetra a ste v časovej tiesni, okamžite 
vyhľadajte úkryt v budovách a postupujte ako pri pobyte 
v budove.                 

 Ing. Imrich Kovács

  6 min.

  2 min.

  2 min.
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Deň pre rodiny

Rybárske preteky 
na štrkovisku Vincov les 
V sobotu 4. mája 2013 za pekného slnečného počasia usporiada-

la Miestna organizácia Slovenského rybárskeho zväzu v Sládkovičove 
tradičné rybárske preteky na štrkovisku Vincov les. Pretekov sa zú-
častnilo 91 pretekárov zo Sládkovičova a širokého okolia. Okrem na-
šich členov sa zúčastnilo pretekov aj 5 členné družstvo z Maďarska, 
z družobného mesta Csorvás. Každý pretekár sa samozrejme snažil 
uloviť toho najväčšieho kapra alebo amura a získať tak hlavnú cenu 
200 €, pohár a 5 kg krmiva.

O 13.00 hod. boli preteky ukončené a po sčítaní výsledkov nasledo-
valo vyhodnotenie, pričom ocenení boli prví piati rybári s najťažšou 
ulovenou rybou. Všetci získali pohár, 5 kg krmiva a finančnú odmenu 
200, 150, 100, 75 a 50 €.
Ocenení boli: 

1. Tomáš Görföl, Veľké Dvorníky – kapor 2,87 kg, 
2. Igor Koller, Veľké Úľany – kapor 2,74 kg, 
3. Zoltán Rablanský, Jelka – kapor 2,70 kg, 
4. Lajos Laurinec, Maďarsko – kapor 2,59 kg, 
5. Štefan Krištof, Pavlice – kapor 2,50 kg.

Celkovo bolo v štartovných lístkoch zapísaných a ulovených 116 
ks kaprov, pričom sa odhaduje, že celkom bolo ulovených cca 215 ks 
kapra rybničného, pretože mnohí rybári ihneď po zdolaní úlovku tento 
pustili späť do jazera (bez váženia a zapísania do štartovného lístka).

Na záver patrí poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľali na príprave 
a organizovaní rybárskych pretekov a samozrejme našim sponzorom, 
ktorí sa vo veľkej miere podieľali na atraktívnych cenách: Poľovníckemu 

 dopisovatelia / šport

Pozvánky
evanjelický zbor 

Každý patríme do nejakej rodiny. Ak vie-
me, že máme jeden druhého, máme dôvod na 
oslavu. Práve preto sa v sobotu 11. mája 2013 
popoludní stretli rodinky s deťmi v mestskom 
parku pri kaštieli, aby spoločne oslávili Me-
dzinárodný deň rodiny. Nedali sa odradiť ani 
chladným počasím, o ktoré sa postarali traja 
zamrznutí muži. Maminky z Detského cen-
tra Hrajkovo pripravili súťaže pre deti, ockov, 
mamy aj pre celé rodinky a tak si spolu mohli 
vychutnať spoločne trávený čas plný zábavy 
a aj štipky napätia. Veď sa bojovalo o výborné 
domáce dobrôtky a hlavne o titul Rodina roka. 
Tou sa tento rok stala rodina Štefana a Zuzky Manekovcov. Malú oslavu všetkých rodín sme 
ukončili maškrtením, hraním a debatovaním. Na budúci rok si to určite zopakujeme. A dúfame, 
že sa pridáte aj vy a vaša rodina.                               Jarmila Ivanová

„Ďakujem Hospodinu z celého srdca v kruhu 
úprimných, v zbore. Veľké sú skutky Hospodi-
nove, hodné skúmania všetkými, ktorí v nich 
majú záľubu.“  Žalm 111, 1–2

Evanjelický a. v. cirkevný zbor Sládkovičo-
vo vás srdečne pozýva na slávnosť Posvätenia 
modlitebne v Malej Mači pri príležitosti jej 
obnovenia a 20. výročia založenia. Slávnosť 
posvätenia sa uskutoční 23. júna 2013 v ne-
deľu o 10.00  hod. v modlitebni. Slávnostným 
kazateľom bude dôstojný brat biskup západné-
ho dištriktu Mgr. Milan Krivda.

Tak ako každý rok, aj teraz vás srdečne po-
zývame na farský deň športu v priestoroch 
evanjelického a. v. farského dvora v nedeľu 
16. júna 2013 o 14.00 hod. Príď a pozvi svojich 
kamarátov. Čakajú ťa atrakcie: skákací hrad, 
trampolína, chytanie rybiek, chodúle, stavanie 
kociek, stolný futbal, maľovanie na tvár a no-
vinka vodný futbal vo farskej záhrade. Súťažiť 
však budeme aj v ďalších disciplínach. Začína-
me v kostole modlitbou a slovom Božím. Tešíme 
sa na teba.

„Nechajte dietky a nebráňte im prichádzať ku 
mne, lebo takýchto je kráľovstvo nebeské“ Ma-
túš 19, 14          

Andrea Lukačovská

Dňa 30. apríla sa už tradične 
stretla skupinka nadšených ob-
čanov Nového Dvora na detskom 
ihrisku, aby učinili zadosť tradí-
cii – stavaniu mája. Po ujednotení 
sa na taktike a technike dovozu 
a postavení mája išla práca ako 
po masle. Dá sa povedať, že už 
zohratá partia novodvorských 
mládencov si s 15 metrovým má-
jom hravo poradila a bez akých-
koľvek problémov ho postavila už 
na vopred pripravené miesto. Po 
celý čas nás sledovali a morálne 
podporovali manželky a priateľ-
ky, pre ktoré sme máj stavali ako 
odmenu za to, že sa o nás po celý rok dobre starajú. Potom už prišla na rad debata o všetkom 
možnom a domov sme odchádzali z dobrým pocitom, že ani tento rok sme nesklamali.

       Ján Németh, Nový Dvor

Tradíciu chceme zachovať 

INZERÁTY
Predám v Galante 3-izbový byt v štvorby-
tovke s garážou a záhradou.
tel.: 0910 928 075

Hľadám tety, strýkov, bratrancov, sester-
nice, kamarátov a spolužiakov bratov Zol-
tána (*1937), Eduarda (*1938) a Ľudovíta 
(*1939) Nagyovcov. 
Kontaktujte ma na: ptngdd@seznam.cz

združeniu DUNA Sládkovičovo, p. Alexendrovi Bendemu, Ing. Gabrie-
lovi Weiszovi, p. Marianovi Víghovi – rybárske potreby Sládkovičovo, 
p. Stanislavovi Kráľovičovi, p. Petrovi Bartalošovi – rybárske potreby 
Galanta, Bekaert Slovakia, s. r. o., Sládkovičovo, p. Dušanovi Jalecovi, 
p. Vladimírovi Freundovi – nástrahy a návnady Rypomix a všetkým, 
ktorí pomohli zabezpečiť toto skvelé a pekné podujatie.  

Viliam Mikeš, predseda MO SRZ

Rybárske preteky detí do 15 rokov na Vincovom lese v nedeľu 
30. júna 2013

Program: 7.00 hod. registrácia, 7.30–8.00 hod. príprava a zakŕmenie, 
8.00–11.00 hod. preteky, 11.00–12.00 hod. váženie, vyhodnotenie a vyhlá-
senia víťazov
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Stolnotenisový oddiel Slavoj Sládkovičovo
záverečné tabuľky súťaží 2012–2013

Výsledky po 22. kole 2. ligy TT (2012–2013), hráči: Karol Barinka, 
Alexander Múčka, Bohuslav Németh a Braňo Gašparík

por. mužstvo body záp. výh. rem. pre. + –

 1. Stavoimpex Holíč C 57 20 18 1 1 248 112

2. Trhová Hradská 54 20 16 2 2 230 130

3. Slavoj Sládkovičovo 49 20 13 3 4 240 120

4. ŠKST Gabčíkovo 44 20 11 2 7 201 159

5. OSTK Špačince 42 20 11 1 8 181 179

6. Sokol Skalica 38 20 8 2 10 171 189

7. MTJ Piešťany-Moravany 37 20 8 1 11 178 182

8. Gasto Galanta C 36 20 7 2 11 170 190

9. STO Veľké Úľany 32 20 5 2 13 165 195

10. MSK Malacky 26 20 2 3 15 195 247

11. TTC Majcixhov 23 20 1 1 18 83 227

Výsledky po 22. kole 4. ligy TT (2012–2013), hráči: Richard Hor-
váth, František Wiltschka, Dominik Gál, Juraj Gál a Miroslav Kakvic

por. mužstvo body záp. výh. rem. pre. + – 

 1. MSTK Leopoldov  63 22 20 1 1 285 111

2. STC Rohožník 57 22 17 1 4 253 143

3. Sokol Skalica B 48 22 17 4 7 212 184

4. Gastro Galanta D 48 22 12 2 8 219 177

5. KST Hlohovec B 46 22 11 2 9 215 181

6. STO Veľké Úľany B 45 22 11 2 9 194 202

7. Slavoj Sládkovičovo B 44 22 7 8 7 205 191

8. Maco Trnava C 42 22 8 4 10 180 216

9. ZŠK Vrbové C  40 22 7 4 11 183 213

10.  MTJ Piešťany C 40 22 9 0 13 179 217

11.  Gastro Galanta E 32 22 4 2 16 152 244

12. Sokol Skalica C 23 22 0 1 21 99 197

Výsledky po 20. kole 5. ligy GA (2012–2013), hráči: Jaroslav Ma-
tejdes, Peter Nagy, Marián Nagy, Miroslav Kakvic a Erik Talamon

por. mužstvo body záp. výh. rem. pre. + – 

 1. Gastro Galanta F  58 20 18 2 0 273 87

2. Šoporňa A 527 20 14 4 2 241 119

3. Sereď A 27 20 12 2 6 232 128

4. Šoporňa B 24 20 12 2 6 213 147

5. Slavoj Sládkovičovo C 23 20 11 3 6 194 166

6. Jelka A 19 20 10 2 8 213 147

7. STO Veľké Úľany 19 20 9 3 8 184 176

8. STAC Trstice B 16 20 8 2 10 168 192

9. Jelka B  13 20 2 1 17 89 271

10. Sereď B 11 20 2 1 17 78 282

11. STK Pata 10 20 1 0 19 96 264

Výsledky po 14. kole 2. ligy žiaci (2012–2013), hráči: Adam Ho-
dur, Peter Valo, Lukáš Valo a Samuel Kurinec

por. mužstvo body záp. výh. rem. pre. + –

 1. SK Vydrany 37 14 11 1 2 101 39

2. Gastro Galanta 37 14 11 1 2 94 46

3. Maldosť Sereď 34 14 10 0 4 85 55

4. STC Trstice 30 14 8 0 6 77 63

5. Veľký Meder A 28 14 7 0 7 83 57

6. Slavoj Sládkovičovo 22 14 3 2 9 61 79

7. ŠKST Gabčíkovo 22 14 3 2 9 43 97

8. Veľký Meder B 14 14 0 0 14 16 124

Detská organizácia Fénix v spolupráci 
s TJ Junior Sládkovičovo usporiadala tra-
dičné otvorenie letnej turistickej sezóny 
v našom okrese. Na vyše 120 účastníkov zo 
Sládkovičova, Trnovca nad Váhom, Galanty 
a Kráľovej pri Senci čakala 10 kilometrová 
túra z  Váhoviec, okolo vodného diela Kráľová, 
do rekreačnej oblasti Kaskády. 

V cieli boli pre účastníkov pripravené ohní-
ky, kde sa mohli ohriať, opiecť si slaninku 
a špekáčiky. Takto sme umožnili mladým 
turistom a milovníkom prírody prežiť deň 
v  jarnej prírode a zapísať si prvé prejdené ki-
lometre v tohtoročnej turistickej sezóne.           

Mgr. Pavol Macura

Prvé jarné 
kilometre

Interliga 2013

Už sa takmer zdalo, že táto súťaž amatér-
skych futbalových mužstiev na multifunkč-
nom ihrisku FK Slavoj Sládkovičovo v tomto 
roku pre nezáujem manšaftov ani nenaštar-
tuje, čo by bola veľká škoda. Iba vďaka za-
nieteným futbalistom sa podarilo „zlanáriť“ 
do súťaže aj dva tímy z Hrubej Borše a Jelky 
a 18. mája 2013 sa súťaž začala. 

Interliga sa hrá vždy v sobotu poobede a zú-
častnia sa jej mužstvá Nový Dvor, Dream 
Team, Unicef, FC Tottis, Levy z Hrubej 
Borše a Windeaagle z Jelky. Termíny posled-
ných kôl sú 15. júna 2013 a 22. júna 2013. Prvý 
zápas sa hrá o 14.30 hod., druhý o 15.30 hod. 
a posledný o 18.15 hod. 

Všetkých futbalistov poteší, ak im prídete 
fandiť a preto vás srdečne pozývame na ihris-
ko. Zápasy Interligy sú veľmi rýchle, bohaté na 
góly, divácky atraktívne a sú tým správnym 
naplnením účelu multifunkčného ihriska. 
V Sládkovičove rozhodne nemáme nadbytok 
športovísk a preto by kvalitné multifunkčné 
ihrisko malo byť čo najviac využívané.   

ES
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Kronika mesta        

Spomíname       

Veľká vďaka všetkým, ktorí odprevadili na poslednej ceste 
nášho milovaného manžela, otca a opapinka 
Daniela Ollého. Ďakujeme za láskavé slová útechy, vence 
a kvety, ktorými ste sa snažili zmierniť náš žiaľ. 
manželka, syn a dcéra s rodinami 

Úprimne ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom 
a známym za ich účasť na poslednej rozlúčke s 
Mgr. Otom Baloghom, ktorý nás navždy  opustil dňa 
21. apríla 2013. Aj keď navždy odišiel, jeho úsmev, názory, 
láskavosť a spomienky tu s nami ostali. Ďakujeme za kve-
tinové dary, slová útechy a prejavy sústrasti, ktorými  ste 
nám pomohli znášať náš hlboký žiaľ. 
smútiaca rodina

S láskou spomíname na manžela, otca a deda  
Františka Kosztolányiho, ktorý nás navždy opustil 4. júna 
2012 vo veku 56 rokov. kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku pri prvom výročí jeho úmrtia. 
S láskou spomínajú manželka Žofia, synovia a vnuk.

Neúprosný osud to najdrahšie nám vzal, len bolesť v srd-
ciach, smútok, prázdny dom a spomienky nám ponechal. 
Dňa 30. júna 2013 uplynie rok, čo nás navždy opustila 
naša drahá mamička, babička a svokra Anna Kadašová, 
rodená Zaťková. Kto ste ju poznali, venujte jej, prosím, 
tichú spomienku.  
S láskou spomína syn Miroslav, Majka a vnúčik Maxíček.

Dňa 11. júla 2013 uplynie rok, čo nás navždy opustila 
naša drahá teta Klára Hollósyová. Kto ste ju poznali 
prosím, tichú spomienku. 
So zármutkom spomína celá rodina.

Odišiel si tam, odkiaľ niet návratu, ale tvoja láska je stále s 
nami. S hlbokým zármutkom spomíname na drahého otca, 
deda a svokra Vojtecha Kukiho, ktorý nás navždy opustil 
6. augusta 2012 vo veku 60 rokov. Tí, ktorí ste ho poznali, 
venujte mu minútu ticha pri prvom výročí jeho úmrtia. 
S láskou spomína smútiaca rodina

Človek odchádza, ale všetko krásne, 
čo nám dal, ostáva v nás.
Dňa 2. júla si pripomíname prvé smutné výročie smrti 
nášho drahého manžela, otca a dedka
Antona  Sárköziho. 
S úctou a láskou spomínajú manželka, dcéra s rodinou 
a ostatná rodina.

S hlbokým žiaľom v srdciach sme si pripomenuli piate 
výročie úmrtia nášho drahého manžela, otca a deda 
Karola Kubicu. 
manželka, syn a brat s rodinami

S hlbokým zármutkom v srdciach si pripomíname 10. výročie úmrtia 
našej drahej maminy a švagrinej Valérie Döményovej, rodenej 
Recskovej. Spomína na teba s láskou, úctou a vďakou dcéra s rodi-
nou, synovia a švagriná Anna.

S hlbokým zármutkom v srdci si dňa 
12. júla 2013 pripomíname 10. výročie úmrtia Imrich Čana. 
syn Róbert a dcéra Iveta s rodinami

S láskou v srdciach si pripomíname 10. výročie úmrtia 
Vincenta Hollósyho, ktorý nás navždy opustil 16. júna 
2003. Nezabúdame, naveky spomína dcéra s rodinou 
a pravnúčatá.

Dňa 9. mája 2013 uplynulo 10. rokov od úmrtia nášho 
drahého manžela, otca, svokra a deda 
Jozefa Barcucha. Kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku pri tomto smutnom výročí. 
S láskou spomínajú manželka 
a synovia s rodinami.

Odišla s tvárou krásnou, pre nás nekonečne vzácnou, 
tá rana stále bolí a nikdy, nikdy sa nezahojí. 
Dňa 26. júla  2013 by sa dožila 30 rokov naša milovaná 
dcéra, sestra a vnučka Katarína Szelepcsényiová, ktorá 
nás navždy opustila 25. júna 2000. Kto ste ju poznali, 
prosím, venujte jej tichú spomienku. 
smútiaca rodina

Jozef Vígh (Sládkovičovo) 
a Katarína Pokorná (Sládkovičovo)

Tibor Szalai (Tešedíkovo) 
a Žaneta Miklósová (Sládkovičovo)

Štefan Petro (Tešedíkovo) 
a Veronika Nagyová (Sládkovičovo)

Veľa šťastia na spoločnej ceste životom 

Narodili sa
Lukáš Benkovský, nar. 4. apríla 2013
Lara Krišková, nar. 4. apríla 2013
Adam Krajči, nar. 11. apríla 2013
Sophia Šedivá, nar. 21. apríla 2013
Jasmína Tarnaiová, nar. 27. apríla 2013
Martin Dömény, nar. 3. mája 2013

Zosobášili sa
Ladislav Gulyás (Sládkovičovo) 
a Kristína Forróová (Galanta)

Marek Rigó (Sládkovičovo)
 a Sabina Šandorová (Kajal)

Ing. Štefan Slugeň (Revúca) 
a Mgr. Lenka Németová (Bratislava)

Ľudovít Botló (Sládkovičovo) 
a Diana Šimková (Košúty)

MUDr. Gabriel Kovács (Sládkovičovo) 
a Mgr. Petra Hollósyová (Sládkovičovo)

Norbert Varsányi (Sládkovičovo) 
a Ing. Veronika Ősziová (Veľká Mača)

Ladislav Čerňanský (Pernek) 
a Mgr. Andrea Somogyiová (Sládkovičovo)

Informačný spravodajca občanov, dvojmesačník, EV 3995/10, vydáva mesto Sládkovičovo, Fučíkova 329, 925 21 Sládkovičovo, IČO: 00306177, 
dátum vydania č. 3/2013: 10. jún 2013 Redakčná rada: predseda – PhDr. Terézia Pethőová, Eva Sudová, Mária Szabóová, PaedDr. Eva Bodová, Mgr. Me-
linda Srejnerová, Arpád Dömötör, Mgr. Zuzana Kovácsová, tajomníčka – Mária Pišiová. Adresa: Život v Sládkovičove, Mestský úrad, 925 21 Sládkovičovo, tel: 
031/784 28 35, e-mail: evasudova@gmail.com, zapísané: OÚ Galanta 7/1992. Redakcia si vyhradzuje právo redakčne skracovať a upravovať príspevky 
dopisovateľov. Názory dopisovateľov v príspevkoch nemusia odrážať mienku redakcie.

Uzávierka budúceho čísla je 31. júla 2013 ● Svoje články, oznamy a inzeráty pošlite e-mail: evasudova@gmail.com alebo ich 
odovzdajte v knižnici v Inovatechu. ● kontakt: 0905 863 495

Mia Homerová, nar. 6. mája 2013
Lilien Tóthová, nar. 10. mája 2013
Viktória Glonská, nar. 12. mája 2013
Lucia Maneková, nar. 24. mája 2013
Zdravie a šťastie na štarte do života.

Navždy nás opustili
Margita Hrdlicová, (68) 13. apríla 2013
Richard Rigo, (40) 23. apríla 2013
Anna Staštiaková, (76) 30. apríla 2013
Vojtech Bondor, (77) 28. mája 2013 
Bývalí občania:
Oto Balogh, (59) 21. apríla 2013, 
Alžbeta Belanová, rod. Tóthová (89) 11. mája 2013
Nech odpočívajú v pokoji…



Stavanie mája 

Tento rok sme futbalový turnaj „štartovali“ naozaj problémovo. Plá-
novaný tradičný termín 8. máj 2013 nám vyfúkol Slovenský futbalový 
zväz, lebo na voľné sviatočné dni naplánoval majstrovské zápasy. Po-
hotovo sme vybavili náhradný termín na 1. mája, ale ten zasa nevy-
hovoval viacerým futbalovým družstvám. Nakoniec sme sa na ihrisku 
FK Slavoj Sládkovičovo zišli v sobotu 11. mája a aj to iba v užšej zosta-
ve – UNICEF, Bekaert, AC Gitano, Kryt team a Nový Dvor. 

Hralo sa systémom každý s každým a tak si chlapi aspoň poriadne 
zakopali. Zápasy mali vcelku výbornú športovú úroveň a padali góly, 
ktoré by si zaslúžili uviesť v nejakom televíznom športovom progra-
me. Nechýbalo športové nadšenie, ale vďaka nepríjemnému počasiu 
nám chýbali diváci, ktorí predsa na futbalový štadión patria. No ale 
čitateľov zaujímajú predovšetkým výsledky a preto uvádzame – po-
hár primátora mesta Sládkovičovo získalo mužstvo UNICEF, ktoré 
celým turnajom prešlo bez jedinej porážky. Na druhom mieste sa pri 

Futbalový turnaj 
O pohár primátora mesta

rovnakom počte získaných bodov víťazstvom vo vzájomnom zápase 
umiestnili chlapci Kryt teamu a na treťom mieste reprezentanti fir-
my Bekaert. Najlepším strelcom bol útočník mužstva UNICEF Bálint 
Ružič, ktorý strelil 5 gólov. Primátor všetkým futbalistom poďako-
val za účasť v turnaji a zaželal im veľa ďalších športových úspechov. 
Športu zdar a futbalu zvlášť!!!                  ES

fotoreportáž

Keď si na internete zadáte heslo „stava-
nie mája“, nájdete viac ako tisíc odkazov. 
To svedčí o skutočnosti, že táto krásna 
tradícia rozkvitá i v 21. storočí a máje 
sa v predvečer prvého mája stále stava-
jú. Preto sa aj Sládkovičovčania zišli, aby 
oslávili tento romantický sviatok veľmi 
vydareným kultúrnym programom. Di-
vákom sa v úvode prihovoril primátor 
mesta Ing. Anton Szabó a hneď na to sa 
predstavili deti z MŠ Fučíkova tanečným 
programom na ľudovú nôtu s názvom 
Vijeme vence. Ďalšie pekné vystúpenie 
si pripravili deti zo ZŠ Karla Kuffnera, 
ktoré s pani učiteľkou Šimkovou nacvi-
čili modernú tanečnú choreografiu a deti 
z materskej školy pri Základnej škole 
SP s vyučovacím a výchovným jazykom 
maďarským, ktoré si pripravili pesničku 
s názvom Cipó dal. Drobčekovia z MŠ na 
Budovateľskej ulici, ktoré recitovali roz-
právku o lienke a zatancovali moderný 
tanec. Posledné detské vystúpenie patri-
lo deťom z folklórneho súboru Zvončeky, 
ktoré divákom zaspievali a zatancovali 
veselé jarné pásmo. 

Potom nasledovalo stavanie mája v réžii 
našich hasičov, ktoré nebolo celkom bez-
problémové, ale nakoniec chlapi všetko 
perfektne zvládli a námestie pri Inovate-
chu skrášlili veľkým májom s farebnými 
stužkami. 

Záver programu nám spestril veľmi pek-
ný promenádny koncert dychovej hudby 
z Jelky pod vedením kapelmajstra Jána 
Lelkesa.           ES


